
Zápis č. 18/20 ‐23 (264) 
z mimořádného zasedání Akademického senátu FCH VUT  

konaného 18. ledna 2022, 14:00 hodin 
zasedací místnost děkanátu FCH VUT, E519 

 
Přítomni:  Diviš, Kalina, Komendová, Kouřilová, Krouská, Lindovský, Obruča, Pilátová, 

Pořízka, Přikryl, Sedláček, Smilek, Vacula. 
Omluveni:    Adamczyková, Zahrádka. 
Hosté:     Márová, Repková, Veselý.  

Program: 

1. Žádost o akreditaci studijního programu Potravinářská chemie a biotechnologie 
2. Různé 
 
AD 1) – Žádost o akreditaci studijního programu Potravinářská chemie a biotechnologie  

Předseda  AS  FCH  zahájil  zasedání  a  dotázal  se,  zda  někdo  má  připomínky  k navrženému 
programu; nikdo se nepřihlásil – proběhlo hlasování.  
Hlasování:   

  Pro:     13 

  Proti:     0 

  Zdržel se:   0 

Dnešní zasedání bude probíhat dle navrženého programu. 
 
Materiály  k projednání  dle  bodu  1  dnešního  programu  byly  předloženy  Akademickému 
senátu minulý týden – projednávat se tedy bude ve zkrácené předkládací lhůtě.  

Hlasování:   

  Pro:     13 

  Proti:     0 

  Zdržel se:   0 

Akademický  senát  FCH  VUT  bude  projednávat  žádost  o  akreditaci  studijního  programu 
Potravinářská chemie a biotechnologie ve zkrácené předkládací lhůtě. 

 

Předseda AS FCH požádal ředitelku ÚCHPBT, prof. Márovou o úvodní slovo. 

Prof. Márová 

 Předložené materiály  jsou strukturou stejné  jako ty, které zde již realizujeme. Jedná 
se  o  navazující  program,  který  by měl  pokrýt  návaznost  na  jakýkoli  z bakalářských 
studijních  programů  realizovaných  na  ústavu.  Absolventem  tohoto  studijního 
programu je inženýr potravinář nebo inženýr potravinářský biotechnolog.  

 Všechny  přednášky  a  maximální  počet  praktik  jsou  garantovány  prostřednictvím 
profesorů  nebo  docentů;  v souladu  s metodikou  zde  není  mnoho  mladých 
vyučujících. 

 Veškeré  připomínky  formálního  charakteru  budou  zapracovány  souhrnně 
s připomínkami, které zazní při projednávání a schvalování na Vědecké radě. 

 Byla snaha, aby u česky vyučovaných předmětů byla literatura v češtině. 

 Ostatní podrobnosti je připravena zodpovědět formou dotazů. 

Předseda AS FCH otevřel diskuzi k tomuto bodu. 

 

Doc. Diviš: 



 
 

 2

 V přehledu  personálních  listů  nejsou  viditelné  trvající  pracovní  poměry  některých 
vyučujících a další  vyučující  (např. prof. Kučerík, dr. Sedláček, doc. Mikulíková) mají 
v personálních  listech pracovní poměr do  roku 2021, některým brzy  skončí  stávající 
pracovní smlouva – bylo by vhodné v textu uvést, že situace se řeší, případně uvést 
aktuální data z pracovních smluv. 

 Do  předmětových  listů  se  nepropisuje  automaticky  všechno,  co  je  uvedeno 
v záložkách předmětu v IS Apollo, nicméně je dobré na to myslet a důležité informace 
uvést. Doporučuje  každému vygenerovat a  vytisknout náhled předmětového  listu  a 
zkontrolovat nebo doplnit údaje tam kde je to nutné. 

Proděkanka, dr. Repková: 

 Je důležité, aby výuka byla naplánována na dobu 13 týdnů. 

Další dotazy ani připomínky nebyly vzneseny; předseda AS FCH zformuloval návrh usnesení: 

„Akademický  senát  FCH  VUT  projednal  žádost  o  akreditaci  studijního  programu 
Potravinářská  chemie  a biotechnologie  a  souhlasí  se  záměrem postoupit  tuto  žádost Radě 
pro vnitřní hodnocení pro další projednání“. 

Hlasování:   

  Pro:     13 

  Proti:     0 

  Zdržel se:   0 

Usnesení: 

Akademický  senát  FCH  VUT  projednal  žádost  o  akreditaci  studijního  programu 
Potravinářská chemie a biotechnologie a souhlasí se záměrem postoupit tuto žádost Radě 
pro vnitřní hodnocení pro další projednání. 

 

AD 2) – Různé 

Dr. Repková 

 Jedná  se  o  poslední  zasedání  AS,  kdy  působí  jako  proděkanka  –  poděkovala  všem 
členům  Akademického  senátu  i  Studentské  unii  za  součinnost  při  schvalování 
dokumentů. 

Dr. Sedláček 

 Dotázal  se,  kdy  budou  Akademickému  senátu  předloženy  návrhy  na  rozsah 
působnosti  proděkanů  a  personální  složení  Vědecké  rady.  Reaguje  prof.  Veselý: 
Jakmile  obdrží  jmenování  od  rektora,  předloží  Akademickému  senátu  svoje  návrhy. 
Do  té  doby  budou  budoucí  proděkani  agendou  pověřeni  a  Vědecká  rada  bude 
jmenována po schválení Akademickým senátem – první zasedání VR je plánováno na 
18. 5. 2022.  

Závěrem předseda AS  FCH  poděkoval  všem  za  účast  a  připomněl  termín  příštího  zasedání 
Akademického senátu: 15. února ve 14:00 hodin. 
Brno, 24. 1. 2022           
      
.....................................                                                                ..…………………..………………………. 
   Bc. Jan Zahrádka              doc. Ing. Stanislav Obruča, Ph.D. 
 Předseda SK AS FCH                  Předseda KAP AS FCH   
                    
         ………………..…………………………. 

doc. Ing. Pavel Diviš, Ph.D. 
Předseda AS FCH 


